
Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL
DE DISTRICTE MARÍTIM  EL DIA 19 DE DESSEMBRE DE 2016

NÚM. i Classe de Sessió: 4/2016. Ordinària 

Dia i hora:19/12/2016 20:00h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

DÑA. ALICIA BRANCAL MAS Grup Polític Municipal Compromís

VOCALS 

Regidors

DÑA. CRISTINA GABARDA ORTIN Grup Polític Municipal Ciudadanos

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

D. JUAN ANTONIO MORALES IBAÑEZ Grup Polític MunicipalPSOE

D. VICENTE GUILLAMON TERRADO Grup Polític MunicipalPP

D. LUIS LOPEZ HUETE Grup Polític Municipal Compromís

Veins designats per la Tinença Alcaldia

Dª. JOAN MORALES VILAR Grup Polític Municipal PSOE

D. LORENZO CUMBA DE LA ROSA Grup Polític Municipal Compromís

Representants de Associacions de Veins. 

D. PASCUAL MARTINEZ CARAVACA AA.VV. LA COLOMA-CAMI FONDO

D. JOSE CARLOS MAS AAVV MERIDIANO

D. JORGE BEGUÉS LIROLA AAVV PLANA ENTRILLES

Representants de Associacions Sectorials

D. ANDRES J. CARRILLO VALLS A.C. SCOUTS 

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ
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NO ASSISTIXEN:  D.  XAVIER GALLEN TORAN (Grup Polític  Municipal   PP),  SRA VICENTA
PALAU CAMPOS (AAVV EL FARO), D. JOSE ANTONIO ZAMORA DE FRANCISCO (Grup Polític Municipal
Ciutadans)

EXCUSEN  LA  SEUA ASSISTÈNCIA:  D.   RAFAEL  SIMO  SANCHO  (Grup  Polític  Municipal
PSOE),  SRA.  EVA  FORES  CASTELL  (  Grup  Polític  Municipal  CsenM),  SRA.  MONTSE  VIÑALS
GUERRERO  (CsenM),  D.  CLEMENTE  MIRÓ  PONS  (AA.VV.  EL  PINAR),  D.  MANUEL  FERRARA
PORTOLES (AA.VV. CAMI FONDO), D.  ROBERTO  TERUEL SAN JOSE (AAVV MARJALERIA),  SRA
ALBA BELTRAN MIR (AMPA CEIP LA MARINA), SRA ANTONIA MIRALLES CUMBA (A.C. UNIÓ MUSICAL
DEL GRAU) i SRA MARISA MIRALLES CUMBA (A.C. CORAL POLIF. SANT PERE).

Orde del dia. 

1.- Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a la sessió ordinària del Consell de Districte
Marítim celebrada el dia  27 de setembre de 2016.

2.-  Bicicas en el Pineda

3,-  Esdeveniments Nadal 2016/17

4.- Participació Ciutadana en el PGOU i en l’adequació de la zona del Poliesportiu Emilio Fabregat

5,- Informació  Estat Execució Pressupostos Participatius.

6.- Precs i preguntes

En La Sala d’Actes de la  Tinença Alcaldia del  Grau de Castelló,  sent les  20:00 del dia  19 de
desembre de 2016, sota la presidència de l’Il·lm Senyor Tinent d’Alcalde, el senyor Rafael Simó Sancho, es
reunixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de
Districte  Marítim , amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el quòrum d’assistència per la Presidència, s’inicia la  sessió passant a tractar els punts
inclosos en l’orde del dia. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l’ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA
DEL CONSELL DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 27 DE SETEMBRE DE 2016.

Declarada oberta la sessió pel Sr. President, es pregunta als presents si tenen alguna objecció a
la redacció de l’acta de la sessió  ordinaria celebrada el passat 27 de setembre de 2016. No havent-hi cap
objecció, s’aprova per unanimitat.

2.- BICICAS EN EL PINAR

La Sra. Presidenta  va informar els membres de la Junta de que havia guanyat la votació en la
web de Participa, la ubicació del Parc del Pinar i que allí s’instal·laria la nova base. Va comentar que el
Tinent  Alcalde  (Rafael  Simó)  havia  estat  inspeccionant  el  lloc  junt  amb  els  Tècnics  Municipals,  el
representant de l’empresa i el Sr. Miró, i que en la ubicació ideal que era la en C/Tirant lo Blanc, just davant
del parc no es podria instal·lar perquè caldria fer una rasa de mes de 100m, per la qual cosa finalment se
situaria en una zona pròxima on no haguera excessiu problema d’aparcament, de manera que encara que
es perda alguna plaça d’aparcament no resulte problemàtic.
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3.- ESDEVENIMENTS NADAL 2016/17

La Sra. Presidenta va informar els presents sobre els esdeveniments d’este nadal:

Visita del Carter  Real  el passat  16 de desembre.  Va comentar que l’any passat va rebre els
xiquets en la vorera enfront de Neocine davant de la impossibilitat de fer-ho enfront de l’Alcaldia degut a la
ubicació d’un jardí itinerant - del que enguany també estem disfrutant en el Grau però ubicat en un altre
lloc- , i que a pesar que enguany la idea era que  si s’atenguera als xiquets en el Passeig Buenavista,  la
Junta de Festes va decidir el dia abans i a causa dels informes meteorològics, que la Sala d’Actes del Casal
Jove era un lloc mes adequat. A pesar que no va ploure, l’esdeveniment va ser un èxit, fins al punt que la
Junta de Festes esta contemplant seriosament repetir ubicació per a l’any que ve,  independentment de la
meteorologia.

Celebració de Fi  d’any: el cartell amb els espectacles està exposat ja per tot el districte. Com a
novetat  enguany,  els  actes  es  concentrarien  junt  amb  el   “Edifici  del  Rellotge”,  ja  que  la  carpa  de
celebracions  estaria  instal·lada  en  el  pati  del  CEIP  Sebastian  Elcano.  Igual  que  l’any  passat  hi  haurà
transport urbà fins a la matinada.

El Sr. Guillamón va preguntar sobre la concessió de les barres de la carpa de Fi d’Any.

Va contestar la Sra. Presidenta que es trobaven en procés de licitació.

El Sr. Guillamón va voler saber si era possible que se cedira l’explotació de les dites barres a la
Comissió de Festes.

La Sra. Presidenta va respondre que eixa possibilitat es va consultar a la Secretaria Municipal, sent
la resposta que existien impediments legals que feien que aquesta cessió no es poguera realitzar.

4.-  PARTICIPACIÓ  CIUTADANA  EN  EL  PGOU  I  EN  L’ADEQUACIÓ  DE  LA  ZONA  DEL
POLIESPORTIU EMILIO FABREGAT.

La Sra. Presidenta va explicar als presents desenrotllament del Disseny Colaboratiu que té com a
fi el desenrotllament de la Unitat d’Execució sense acabar de la zona situada enfront del Poliesportiu Emilio
Fabregat,  la posada en marxa del qual,  es va anunciar en una sessió anterior. 

El desenrotllament de la dita zona té un condicionant normatiu quant al planejament urbanístic, i un
condicionant polític. El condicionant normatiu consistix en el fet que deu de ser una zona verda – no sols
pot ser un parc,  també per pot ser,  per exemple,  una plaça, sempre que es complisquen una sèrie de
requisits - . El  condicionant  politic ve donat pel projecte “Grau Xarxa Oberta”, presentat a la Comunitat
Europea i que condiciona certes zones del Grau, una de les quals és esta. 

Este condicionant polític  és basa en  l'idea de l’equip de govern de donar  als veïns un major
empoderament, principalment als  jóvens, especialment si són immigrants, de manera que siguen ells  els
que decidisquen que fer en la zona.

Segurament en pròximes dates l’empresa encarregada de l’execució d’este Procés Participatiu es
posarà en contacte, si no ho ha fet ja, amb  molts dels allí presents per a sondejar la seua opinió. S’espere
que el procés estiguera finalitzat durant el primer trimestre de 2017  i que el disseny triat s’execute abans de
la finalització de la legislatura. 

En quant a la Participació ciutadana en l’elaboració del pròxim PGOU,  la  Sra. Presidenta  va
explicar que es realitzaràn 17 reunions en les diferents zones de la Ciutat – ja s’han realitzat dos (Grau
Centre i Ronda Magdalena) i en estos moments s’esta realitzant la tercera (Castelló Centre) -  a les que mes
afecta  el nou planejament. Hi ha una web creada explícitament per a este fi – www.plageneralcastello.es - ,
on hi ha penjat un llistat amb les primeres reunions i els dies, hora i lloc de celebració, a més d’informació
mes detallada i els plans del desenrotllament de cada zona. 

Pel que fa al Grau, la Sra. Presidenta va informar que s’ha dividit en quatre zones:

1. Grau Centre: que compren des del Parc del Pinar fins al Poliesportiu Pablo Herrera, i des del
Passeig Buenavista fins al Grup Sant Pere.

2. Grau Litoral: Des de la platja al Camí Serradal i des del Parc del Pinar, al Camí La Ratlla de
Benicàssim.
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3. Grau Zona Marjalería: Des del Camí. Donació fins al Camí Serradal i des del Camí la  Ratlla de
Benicàssim al Camí La Ratlla d’Almassora.

4. Grau Conexíon Castelló: Avgda. Germans Bou, Av Del Mar i zona Refineria.

Posteriorment  la  Sra.  Presidenta va comentar  als  membres del  Consell  en què consistirien  les
reunions: en primer lloc els tècnics municipals expliquen el que és un PGOU i que és el que s’ha planejat per
a  la  zona  i  posteriorment  es   donarà  la  paraula  als  veïns  perquè  exposen els  seus  dubtes  i  realitzen
suggeriments.  Els horaris  s’han establit  tenint  en compte la conciliació familiar  – perquè les reunions no
acaben massa tard – . Els pares poden portar als seus fills, ja que hi ha una animadora per a entretindrels
que a més de jugar amb ells els passa un vídeo infantil creat expressament per a explicar-los el PGOU.

5.- INFORMACIÓ ESTAT EXECUCIÓ PRESSUPOST PARTICIPATIUS

La Sra. Presidenta va informar que dels 5 projectes de Pressupost Participatius del Grau, 3 estan ja
executats i els altres dos s’estan executant en estos moments, encara que la finalització serà en 2017. 

Concretant: 

1. Neteja traçat urbà Séquia  “el Fil” Executat

2. Remodelació banys CEIP l'Illa: Pendent Execució.

3. Adequació Accessibilitat C/Dolçainers: Pendent Execució

4. Il·luminació Camins i  Entradors  Marjaleria  (Retoret,  Guillamón, Paral·lel  i  Llima).  Millora en
Carrerasa de Llau, Entrilles i la Marina): Executat

5. Substitució Jocs Infantils Parc Panderola: Executat 

El Sr. Begues i el Sr. Mas es van queixar de la deficient execució de l’enllumenat dels entradors
de Marjalería, ja que en la majoria no s’havia instal·lat il·luminació en tot el seu recorregut, instal·lant-se esta
només en certes parts.

La  Sra. Presidenta va respondre que  va ser una decisió dels tècnics municipals, els quals van
adoptar el criteri de il.luminar mes camins encara que no completament, en compte d’il·luminar per complet
uns pocs.

El Sr. Begues va dir que segons la seua opinió el projecte s’havia executat en precari, i no deixava
satisfet a ningú.

El  Sr. Carrillo es queixà de que en els jocs infantils  del  Parc de la Panderola només s’havia
instal·lat sòl de suro en una part, i va sol·licitar que s’instal·lara també en la resta.

El Sr. Lorenzo va preguntar si no ho podien instal·lar operaris de les Brigades Municipals.

La Sra. Presidenta va contestar que s’estudiaria.

6.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Begues va reiterar la seua petició que es derrocara l’edificació sítia en l’Entrador “la Marina”
que es trobava en un estat ruïnós. Va afegir de que era un tema que cuejava des del 2013, i al qual no
s’havia posat remei.

El Sr. López Huete va comentar que estes coses portaven temps, ja que era complicat accedir a
una propietat privada.

El Sr. Begues va preguntar qui seria responsable si s’afonava i feia mal a algú.

La Sra. Presidenta va contestar que el propietari.

El Sr. Begues va dir que l’Ajuntament també tindria responsabilitat per no haver fet res.

El Sr. Guillamón va dir es deurien de posar tanques.

El Sr. Begues es va mostrar d’acord.

La Sra. Presidenta va dir que es comentaria als tècnics.

El Sr. Begues es va queixar de que el pontet situat a l'Entrador “la Marina”, al qual ja s’havia referit
en anteriors sessions del Consell de Districte, continuava estant en males condicions,.

La Sra. Presidenta va dir que el pont hauria d’arreglar-ho el Coto Arrosser, i no l’Ajuntament, però
que s’insistiria en el tema.
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El Sr. Begues va dir que calia ser mes àgil en la resolució de problemes, afegint que als veïns no
els interessa qui ha d’arreglar les coses, sinó que s’arreglen.

El Sr. Carrillo va sol·licitar el reterraplene del Cmno. Extramurs Pôniente.

La Sra. Presidenta va dir que se sol·licitaria a Brigades.

El  Sr.  Morales Ibañez va sol·licitar que s’allargara el temps que estava verd per als vianants el
semàfor siti  enfront del  Turcosa, que creua fins a la Plaça del Mar. Va comentar que diverses persones
majors s’havien queixat perquè no els donava temps a creuar.

La Sra. Presidenta constestó que la dita petició se’ls faria arribar als tècnics de mobilitat.

I  sent les 22:00h de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi més assumptes que
tractar, el  senyor  President alça la sessió,  de tot això, com a Secretari done fe i,  perquè conste, alce la
present acta que firme  junt amb el Sr. President del Consell Municipal de Districte
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